



Referat fra bestyrelsesmøde d. 18. maj 2021

Mødedeltagere: Gitte Holm, Maria Tønder, Nadja Strojcek, Maria Feldberg, Pia Havemann (referent)

1. Mulighed for fremlæggelse/behandling af pkt. fra Hallen eller underviserne

Intet

2. Godkendelse af referat

Godkendt

3. Meddelelser fra formanden

- Søgning af fonde
Vi har gennemgået forskellige fonde som kan søges
- Aabenraa Fritidsråds repræsentantskabsmøde d. 8. juni kl. 19
Maria F. deltager
- Sønderjyllands Distriktsrådsmøde d. 25. maj
Gitte deltager
- Nyt fra Klubmodul
Nyt betalingssystem, så der kan betales med alle kort og mobilepay. Maria T. korresponderer med Klubmodul. Forventes implementeret i løbet af året

4. Rapport fra kassereren

Der bruges kun økonomi på nødvendig drift

5. Corvid-19

Vi følger opdateringerne nøje

6. Rapport fra udvalgene

- Stævneudvalget mangler hjælpere til stævnet d. 19.-20. juni, men ser lige tiden an
- Cafeteriet må gerne være åbent til stævnet på samme vilkår som restauranter
- Præmieudvalget har svært ved at få præmier i Coronatiden
- De andre udvalg tages op efter generalforsamlingen. Forslag til Aktivitets- og Juniorudvalget om at holde Sankt Hans aften onsdag d. 23. juni med bål, grillpølser og rundbold evt.

7. Klargøring til generalforsamling d. 9. juni kl. 19.30

Pia laver indkaldelse til generalforsamling med tilmelding. Bestyrelsen mødes kl. 18

8. Samarbejdsaftaler

Drøftelse af div. samarbejdsaftaler

9. Overholdelse af halplanen.

Der har været klager over manglende overholdelse af halplanen i forhold til longering og springning (bomtræning er ikke springning, men når der bruges cavalettis er der tale om springning).

10. Ridestier og evt. partnerskab med Naturstyrelsen

Hans Jørgen fra Halbestyrelsen og Pia har været på tur med Robin fra Naturstyrelsen i forhold til ridestier og MTB ruter.

11. Evt.

Næste møde onsdag d. 9. juni kl. 18.00